
Podnet  č. 49/2017   
 
 
9. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 25.9.2017  
 
 
MVDr. Hrdlík: 
Chcel by som poprosiť vedenie mesta, aby s tou ohradou na cintoríne na Paričove niečo 
spravilo. Tam popadali stromy, keď bola búrka, ohnutá je a hlavne dosť hrdzavá je, dosť to je 
také nedôstojné, žeby také miesto pietne tak vyzeralo.  
 
PhDr. Čižmár: 
Ohrada na cintoríne, časť prác bola zrealizovaná v prvom polroku, ktorá súvisela s úpravou 
hlavne toho podložia, boli tam vykonané zásypy, bola zrealizovaná oprava brány a vstupného 
priestoru aj s parkovaním zároveň. Poprosím opäť v tejto veci Technické služby aj mestské 
aktivačné stredisko. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Určené: 
- Technické služby mesta Trebišov 
- mestské aktivačné stredisko 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


